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聖公會偉倫小學 

新生入學註冊及 WEBSAMS 資料表（表格甲） 

填 表 須 知  

 

所有新生均須填寫新生入學註冊及 WEBSAMS 資料表（表格甲），以便校方將資料

輸入學校電腦系統內。請家長根據 貴子弟的身份証明文件，小心填寫貴子弟資料。

校方將稍後編印學生個人資料表及家長/監護人資料表予家長核對。 

 

備注： 

(一) 學生中文姓名及英文姓名應以「學生身份証明文件」為準。如學生在香港出生，

應以「香港出生証明書」上之寫法作準；如學生非在本港出生而擁有「香港身

份証」，應以「香港身份証」之寫法作準；如學生並無香港出生証明書及香港身

份証，請以護照、身份証明書等証明文件之寫法作準。 

(二) 「香港出生証明書」、「香港身份証」及「其他身份証明文件」皆屬於「學生身

份証明文件」，填報人只須填報以上其中一項，其優先次序如下： 

a 香港出生証明書號碼； 

b 香港身份証號碼； 

c 其他身份証明文件號碼，例如：護照、身份証明書等 

 

(三) 為了方便校方聯絡家長/監護人，「第一位家長/監護人」的資料應填報比較容易

聯絡的家長/監護人資料。 

(四) 種族代碼 ──附件一 

(五) 家中常用語代碼 ──附件二 
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SKH Wei Lun Primary School 

 

New Student Admission Registration & Information Sheet (Form A) for WEBSAMS 

G u i d a n c e  N o t e s  f o r  c o m p l e t i n g  t h e  f o r m  

All new students have to complete the New Student Admission Registration & 
Information Sheet (Form A) for WEBSAMS for the school information system. Parents 
must state the information exactly as it appears in the recognized documents. The 
information sheet will be printed for parents/guardians’ verification. 

 

(I) Student’s Chinese name and English name must be the same as in the Student 
Identity Document. If the student was born in Hong Kong, the name must be the 
same as in the Hong Kong Birth Certificate. It he/she was not born in Hong Kong, the 
name must be the same as in Hong Kong Identity Card. It he/she does not bear the 
HK Birth Certificate of the HK Identity Card, the name must be the same as in the 
passport or identity document etc. 

(II)  HK Birth Certificate, HK Identity Card or other identity documents are all Student 
Identity Documents. Parents should choose only ONE of them to complete the form. 
The priority is as follows: 

a. HK Birth Certificate No. 
b. HK Identity Card No. 
c. Other Identity Document No.   e.g. Passport, Identity Document. 

(III) The “first parent/guardian” should be reached more conveniently by the school. 

(IV)  Ethnicity – Please refer to Appendix 1 

(V) Spoken Language at Home – Please refer to Appendix 2 
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附件一 Appendix1 
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